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«La proposició de la Comarcal del Vendrell 
inclou idees bones, però desenrotllades de for
ma diversa de com em sembla util.

»Primerament sento el principi de què la igua
la mínima és perfectament justa i perfectament 
suportable en totes les comarques de Cata- 
lun\ra.

»Segonament qué, acceptât el principi de la 
boudât de la conducta, no veig fonamentalment 
cap rao perqué en ella no hi vinguin inclosos 
els extraordinaris calculats degudament.

»Tercera que, 110 trobant-se implantada la 
conducta mínima en molts pobles i comarques 
de Catalunya, és necessari i hora bona per fer- 
ho al qual fi proposo que la iguala mínima sigui 
implantada a partir del primer d ’octubre al 
mateix temps a tots els pobles on 110 ho estigui.

»Si bé aixo augmentará de molt el treball 
central, cada una de les comarques tindrà el 
treball que sempre li pertocaria. En  canvi, tro- 
barem avantatges d ’un valor inapreciable ; 110 
es produiran les queixes en els pobles limits de 
comarcal per raó de diferència de tracte amb 
els veïns, provacarà un fort i comunicatiu en
tusiasme en les regieres del S i n d i c a t  i sera molt 
niés difícil l ’esquiroleig.

»Buscar la collaboracio dels senvors Conse- 
11ers de la Generaliat em sembla imprescin
dible, però cree un greu error la seva interve.n- 
ció directa i intensa pel perill de què a poc a poc 
els honoraris o iguales minimes es puguin con
vertir en úniques.

»Jo desitjo la intervencio del Conseller del 
Treball, perqué ens ajudi a fer conèixer a la 
gent que les nostres peticions son justes. L a  del 
Conseller de G overnato perqué, si son justes 
les nostres demandes, no afavoreixi sino que al 
contrari, venci la resistència dels Ajuntam ents, 
i la del Conseller de Sanitat perqué amb el seu 
comportament doni força práctica a la força 
legal que té el Col legi per raó del seu Estatu í.

»Conseqiiència d ’aqüestes apreciacions, pro
poso que s ’ informi la proposició de la Secció 
Comarcal del Vendrell de la segiient forma : 
i . a E l Conseil del S i n d i c a t  veu en generai ben 
orientada la proposició de la Secció Comarcal 
del Vendrell i espera posar-se d ’acord amb 
aquesta per a presentar conjuntament una pro
posició que inclogui les idees de la Secció Co
marcal referida. 2.a Que es complementi el 
proposât en l ’apartat anterior.»

Intervé el D r. Brossa per a manifestar-se 
conforme amb la proposició que el D r. Abello 
formula en el seu informe ; el creu molt en- 
certat, ja  que ve a subsanar algún punt que 
considera erroni de la proposició de la Comar

cal del Vendrell ; entre altres el que demana 
que es procuri que per part de les autoritats es 
faci una Ilei que reguli la conducta mèdica. 
Demana al Conseil que aprovi l ’ informe del 
Dr. Abelló i que sigui portât a la práctica amb 
la premura que en el m atcix s ’ indica.

Després d ’ intervenir els D rs. Cabré, Abe
lló i Mestres, s ’acorda acceptar l ’ informe del 
Dr. Abello. V ist que en la m ateixa proposició 
manifesta que en el cas que el Conseil vulgui 
introduir-hi alguna esmena donaran tota clas
se de facilitats, s ’ acorda també facultar al Doc
tor Abelló per a tenir una entrevista amb el 
senyor Président d ’aquella Comarcal, en la qual 
es podrien estudiar les esmenes a introduir en 
la proposició, per a què aquesta reflectis niés 
fidedignament l ’esperit del Conseil.

Comunicació de la Secció Comarcal de M an
resa. —  E l senyor Secretari llegeix aquesta co- 
municació en la qual donen compte de què la 
proposició referent a delimitado de partits mè- 
dics que liavien tramés en nom de la Manco
munitat del Bages, Berguedà i Solsonès, sera 
defensada per la Secció Comarcal de Manresa 
en la propera Assemblea ; demanen, doues, que 
consti que és presentada per aquella Secció 
Comarcal. A ix í mateix donen compte d’una pe- 
tita modificació a introduir en aquesta pro
posició. S ’acorda que vist que ja  no és possible 
fer constar en el B u T iX K T Í  aquesta esmena, per 
estar ja  enllestit i repartit, es modifiqui en 
el sentit demanant. eìi el llibre de l ’Assemblea 
que s ’està imprimint encara.

Comunicació del Cercle Odontologie de Ca
talunya. —  E l senvor Secretari llegeix aquesta 
comunicació, en la qual es dona compte de la 
nova composició d ’aquella Juna Directiva. El 
Conseil en pren bona nota.

A ssegurança social de malattia. —  E l Doctor 
Brossa pren la paraula per a donar compte als 
reunits del curs que segueixen les gestions re- 
lacionades amb aquest assumpte.

M anifesta que en la Gaceta de M adrid  del 
dia 28 del proppassat mes de m aig es publica 
una Ordre obrint una inform ado piïblica refe
rent a les bases de l ’avantprojecte per a la uni
ficado de les Assegurances Soci al s. Aquesta 
ordre és publicada per part del M inisteri del 
Treball, Sanitat i Previsió. D iu que. vist això, 
el S i n d i c a t  i el Col legi han portât a cap actives 
gestions per tal de veure la possibilitat d ’ajor- 
nar aquesta informació. A  aquest efecte i po
sais en relació amb el Conseil General de Col-


